

《单词百科:discoverers是什么意思?discoverers怎么发音?discoverers的解释和用法》

英语单词discoverers是什么意思?discoverers怎么读?discoverers怎么发音?简答网为您整理了discoverers的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



discoverers怎么读

discoverers的读音:[dɪs'kʌvərəz]

discoverers的意思

- 2、n.发现者
- 3、discoverer的复数

discoverers的双语例句

1、The real discoverers of Antarctic were the hunters who traveled far south to catch seals.

南极洲的真正发现者是些远去南方猎取海豹的猎人.

2、In the long history of man's inventiveness, discoverers seem to into two classes.

在人类发明创造的历史长河中, 发现看起来分为两类.

3、Judges were the creators rather than the discoverers of the law.

法官是法律的创造者而不是发现者.

4、Children are the active explorers, researchers and discoverers, and as well as the knowledge and experience active builders.

幼儿是主动的探索者、研究者和发现者, 也是自己知识经验的主动建构者.

5、The discoverer must propose new laws of nature to explain an observation.

必须借助新创的理论才可以解释某种自然现象.

6、Many great discoverers like Faraday had no formal education at all.

许多像法拉第那样的大发明家都没有受过任何正规的教育.

7、Rights protection of buried objects discoverers is not a true legal concept.

埋藏物发现者权益保护并非真正意义上的法律概念.

8、The discoverer pitches the claim directly to the media.

总是先直接诉诸媒体.

9、But there were people who were jealous of the discoverer.

但是也有一些人嫉妒他的发现.

10、They are ill discoverers that think there is no Land, when they can see nothing but sea.

只看见海洋就以为不存在陆地的人是发现不了什么的.

11、The outlook of the typical scientific discoverer has perhaps the smallest dose of individualism.

典型的科学发现者的思考方式带有的个人主义，分量或许算最少了。

12、And the planet's discoverers are optimistic about the prospects for finding life there.

而探测者们则因此对找到外星生命充满希望。

13、Madame Curie is well known as the discoverer of radium.

居里夫人作为镭的发现者而著名。

14、Oracle Business Intelligence Discoverer 10g is the award-winning reporting and analysis tool from Oracle Corporation.

Oracle商务智能生成系统是Oracle公司推出面向商务智能报告和分析工具。

15、Machiavelli is the founder, the discoverer, the inventor of the modern state.

马奇亚维利是创始人，发明人，他发明了现代国家。

16、Humanity has every reason to place the proclaimers of high moral standards and values above the discoverers of objective truth.

我们应当把人类道德基础的奠基者置于客观规律的发现者之上。

以上是简答网为您整理的discoverers怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。

<https://dict.jiandongshicai.cn/discoverers>